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SIRHAN BISHARA SIRHAN

, ; The Directie Politic furnished the following infor-
mation which it said had been developed by the police of 

‘Utrecht:

The postmark on the envelope of the letter to the 
subject shows the posting date to be June 21, 1968o The 
letter was without doubt posted in Utrecht, on that date and 
canceled at the Main Post Office in Utrecht between 10:00 A.M. 
and 11:00 A.M.- The stamps on the envelope are of a special 
series which were issued in the Netherlands only between 
May 1, and May 28, 1968^ The postage was insufficient since 
the charge for a letter directed to the United States, not 

■ exceeding twenty grams in weight, is 45 cents.

The.name ESBES was searched through-the records of 
the Register Office in Utrecht, and the Central Civil Registry 

. in The Hague, with negative results. ■ It can be said, therefore 
that no person utilizing this name is registered as living in 

- the Netherlands. <

The address 51 Prins Bernhardplein, Utrecht, is 
occupied by a branch post office. . The manager of this ,branch 
stated that it is unusual for letters to be directed to 
General Delivery (Poste Restante) at this branch post office. 
During the past year not a single letter addressed in this 
manner has been handled by this branch. Inquiries at the 
Main Post Office in Utrecht revealed that there was no infor­
mation of any mail being handled through General Delivery 
there for a Mr. ESBES. _

Mention is ma-de in the letter of a daughter of the ' 
sender who was born on August 6, 1959. . Efforts to identify, 
the writer through this indicated birth of his daughter proved 

.to be negative.

It has not been possible for the police in Utrecht 
to identify the writer of the letter to the subject. The- 
Utrecht Police .believe it to be a hoax letter and the name 
ESBES to be fictitious. • They suggest the possibility that 
the name may liave been devised from 'the initials of the 
subject, S.B.S., which phonetically might be written as es-b-es

The Directie Politie said that a man named Alwin 
Edgar Philip Wolfgang, born August 9, 1922, in Paramaribo, 
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■ ;.--SIRHAN BISHARA SIRHAN

and now living in Amsterdam, Netherlands, is known to them 
through its records. A fev/ years ago, Wolfgang, who is . 
regarded as probably mentally disturbed, v/rote letters to 
persons who were involved in sensational cases. One such 
letter was addressed to Mrs. J. D. Tippit, widow of the police 
officer who was shot and killed during the investigation 
immediately following the assassination of President John F. 
Kennedy. In view of this, the police in Amsterdam were asked 
to make inquiries to determine whether ’Wolfgang could have 
written the letter addressed to the subject. The Directie 
Politie furnished an English-language translation of the 
report of the Amsterdam Police reflecting the results of 
those inquiries. A copy of that report is incorporated as 
Pages.7 and 8 of this memorandum.
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A . TRANSLATION
Lu'23HlAI MUNICIPAL POLICE ------------

Jrininal Investigation Department ' . ' ' ;

G" Section • ■ ■
• nr. 50324 . • . ?. ;

REPORT • ■

With reference to letter dated 3 September 1968, Reference 7.219’. 
/>iS - 7.313/1418, received from the* Head of the National’Central Bu- • 
road. of Interpol in The Hague, asking for enquiries to be made res­
pecting- a letter written to Sirhan B. Sirha-n, now in custody for the 
-LLeged assassination of United States Senator Robert F. Kennedy, -I, 
...etectiva-Constable 1st Class Dirk PBERBBOOM of the Amsterdam Munici­
pal Police, have'to report that I have made enquiries as .requested.

Records of the Register‘Office in Amsterdam show that at the 
address 1st Floor 142, Admiralengracht, Amsterdam is living;
Alwin Edaar Philip WOLFGANG, born 9th August, 1-922, at Paramaribo.

This- person was married at Utrecht on the 13th September, 1950 
to Celia JACOBS,, born 23rd October,. 1932, at Utrecht.’ There are two 
children by this marriage, namely Geertruida Aartje WOLFGANG, a girl, 
born 26th February, 1951, at Utrecht and Alwin Johan Cecil WOLFGANG, 
a boy, born 27th February, 1965, at Amsterdam. The girl G.A. • Wolfgang: • 
lives at 54 Brederodelaan, Bloemendaal, where she has lived since 
July, 1967. ’ ’

In order to have it ascertained by the police scientist Kr. D. 
I.f:s3 of Amsterdam Police Headquarters whether or not the letter sent.’ 
to Sir han B. Sirhan has been written by the said A. B. Ph. Wolfgang,' I, • 
the reporting officer, handed the said police scientist a copy of the' 
said letter to Sirhan B. Sirhan, received from the Head of the N.C.B. 
of Interpol in The Hague and also a letter dated 12th February, 1968 . 
written by A.B.Ph. Wolfgang to his--employer, which had been lent to ^ 
me by his employer for investigation purposes.

After comparison of the handwritings of the said two letters Mr. 
Eskes stared that he was of opinion that the handwritings were not •' ' • 
alike. Ee said that he had not been able to find clear points of simi-- 
larity in the handwritings of the two letters^on the ground of which ■ 
it would have been possible for him to identify A.B.Ph. Wolfgang as 
the writer of the letter addressed to' Sirhan 3. Sirhan. lir. Bskes, 
who also said that he was not convinced that A.B-.Ph. Wolfgang had not’ 
written the letter to Sirhan 3. 'Sirhan, ’said afterwards that he was 
all the same inclined to believe t’pat Wolfgang was not the writer of 
the Letter in question. ■ ' ' ' . .

Further it should be mentioned that the writer of the letter in 
question says in his letter that his old boss came to him to ask him 
imk to work on -1st June, 1968 and that his daughter, who is growing ' 

fine, will be nine years old or. the -6th of August.



inquiries have however snown that Wolfgang has not changed en- •”'‘ ■ 
<-'ment and that his one and only daughter, who was horn on 26th •

. juary, 1951, reached the age of seventeen on 26th February, 1968. • ’ T
A.B.Ph. Wolfgang is not recorded in the criminal files of the ’’.

. jardam Police, but records of Amsterdam Police Headquarters do 
:>/:w that in 1964 he was the subject of enquiries concerning letters :'■•:' ■ 
•••...‘."•ten by him to Mrs. Tippit, the widow of. an American police offi- t.';

s.nd to Hr. Alfred Krupp of Dusseldorf.’ . . . .
The results of these enquiries were reported in the usual manner ’ •; ‘ 

. o vhe relevant authorities. ' ■
A request for information about A.2.Ph. Wolfgang was also made 

in-1966 by the Special Agent of the Treasury Department of the United. ’ 
States Secret Service in Paris. ’ -I

In connection with the above matter I, the reporting officer, 
saw the said A.E.Ph. Wolfgang at Amsterdam Police- Headquarters on 14th "' 
October, 1968. He then stated to me for sure that he had not written . 
the letter dated 5th May, 1968 and addressed to Sirhan B.-Sirhan. He 
had-no idea who might have, written that letter. On being asked he said 
that he only knew Sirhan B. Sirhan from newspapers. ■ I-

Finally I, the reporting officer, wish to state:- (
1. that I have not been able to identify the writer of the letter 

dated 5th May, 1968 and addressed to Sirhan B. Sirhan; ’
2. that the enquiries into the matter have been made in .cooperation •;■ n • 

with a colleague of the Special Branch of the Amsterdam Municipal • . 
Police; -

3. that a copy of the letter dated 12th February, 1968 referred to ’• :..-
hereinabove - this letter was returned to Wolfgang's employer on '; 'A
;5th October, 1968 - is attached hereto. . 7:.i-

Amsterdam, 16th* October, 1968. /

Signed; D. Peereboom, „ At

Detective-Constable 1st Class. ••
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It was previously reported that SIRHAN BISHARA 
SIRHAN was acquainted with WALTER S. CROWE, JR,, when both 
were attending Pasadena City College, Pasadena, California, 
in 19fo5■ During interview of CROWE by Special Agents 
of the FBI on June 7^ 1968, he admitted being active in 
the Students for a Democratic Society (SDS), at Pasadena 
City College in 1965* CROWE admitted' having known SIRHAN 
since both were in the sixth grade in Pasadena, but that 
he and SIRHAN were not close friends. CROWE advised that 
SIRHAN did not support him in any of his clubs or activities 
and CROWE did not attempt to recruit SIRHAN. into the 
Communist Party. CROWE further advised during the interview 
that he ha,d not seen SIRHAN since May 1968.

The Communist Party has been designated by 
the Attorney General of the United States pursuant to 
Executive Order 10^50. A characterization of SDS is 
as follows:



APPENDIX

STUDENTS FOR A DEMOCRATIC SOCIETY

The Students for a Democratic Society (SDS), as it 
is known today., came into being at a founding convention held 
at Port Huron, Michigan, in June, 1962., The SDS is an association 
of young people on the left and has a current program of protesting 
the draft, promoting a campaign for youth to develop a conscientious 
objector status, denouncing United States intervention in the war 
in Vietnam, and to ’’radically transform” the university community, . 
and provide for its complete control by students, GUS HALL, 
General Secretary, Communist party, USA, when interviewed by a 
representative of United States International in San Francisco, 
California, on May 14, 1965, described the SDS as a part of the 
”responsible left" which the Party has "going Cor us". At the 
June, .1965.5 SDS National. Convention, an anticommunist proviso 
was removed from the SDS constitution. In the October 7, 1966, 
issue of "New Left Notes", the official publication of SDS, an 
SDS spokesman stated that there are some communists in SDS and 
they are welcome. The national headquarters of this organization 
as of June 24, 1968, was located in Room 20o, 1608 West Madison 
Street, Chicago, Illinois.
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A source, who has furnished reliable information 
in the past, furnished the following information concerning 
the relationship between WALTER SHERRILL CROWE, JR. and 
SIRHAN BISHARA SIRHAN on January 23, W:

*

CROWE and SIRHAN were close friends during 
grade school and high school days to the point where they 
exchanged such things as phonograph records. During this 
period, CROWE was not a member of the Communist Party, 
but he was a socialist in his thinking.

Source advised that in May 1968, CROWE spent 
an evening with SIRHAN, and that following this meeting 
CROWE felt that SIRHAN had become stagnant and despondent 
and had not advanced in his political thinking. CROWE 
felt that because he, CROWE, had gone to college, he had 
progressed politically and intellectually, and that he and 
SIRHAN.had nothing in common. CROWE told source that SIRHAN 
thought politically along Marxist lines in that he believed 
there is a ruling class and that imperialism does exist, 
but that SIRHAN was not a. political activist. CROWE felt 
that SIRHAN was despondent because of the Arab problems, 
which SIRHAN blamed on United States support for Israel.

Source said that CROWE lived at his family's 
home, 1300 Topeka. Street, Pasadena, California, following 
his graduation from the University of California at Los 
Angeles (UCLA), in the spring of 1968 until about June 10, 
1968, when he moved into the cooperative at UCLA. CROWE 
stayed at the cooperative during the summer quarter of 1968/ 
although he was not attending the university, and CROWE 
then returned to live'.at his family's home;

Source further advised that CROWE attended
Communist Party meetings until October* 1968. Source • 
advised that CROWE did not attempt to recruit SIRHAN into 
the Communist Party at any time, and that SIRHAN never discussed 
Senator KENNEDY with CROWE.
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Following are results of a oolygraph examination 
afforded WALTER SHERRILL CROWE, JR., by the Los Angeles, 
California Police Department on July 8, 1968, under the 
name of WALTER M. CROWE:
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December 12, 1968

TO:

FROM:

SUBJECT:'

Captain Hugh I. Brown
Commander, Homicide Division

Lieutenant Enrique Hernandez 
SUS
Polygraph Examination of Walter M. Crowe

POLYGRAPH EXAMINATION ’

Walter M. Crowe was administered a polygraph examination on 
July 8, 1968, in the polygraph facilities of the Scientific 
Investigation Division. The examiner was Lt. E. Hernandez 
#7101, who utilized a three-channel Stoelting instrumentation. 
The purpose of the examination was to determine any possible 
implication of Crowe with the assassination of Senator Kennedy 
or his possible knowledge of Sirhan's intention to shoot the 
Senator.

It has been established that Crowe and Sirhan met at Bob's 
Restaurant in Pasadena'on the evening of May 2, 1968. Whether 
at that time and place Sirhan discussed his intention to shoot 
Senator Kennedy had to be resolved. Considerable time was 
spent with Crowe discussing the events and the conversation that 
took place on that evening. He recalled that they discussed the 
Arab-Israeli conflict and Sirhan asked questions about his 
political activities. Crowe informed him that during the years 
of 1966 and 1967 he became an active member of the Communist Party. 
He believes that he may have tried to- interest Sirhan in the Party, 
but it appeared to him that Sirhan was "turned off" and the subject 
was later dropped. • ' .

Sirhan also mentioned that he wanted to become a millionaire and 
discussed horse racing. He related a fall that he had suffered 
while riding a horse in Corona, California.

Crowe described Sirhan as having racist attitudes. He was strongly 
anti-Jewish and made statements about-considering Hitler a hero. 
He started discussing politics, saying that politics was part of 
his whole commitment in life and explained that Israel could not 
be defeated militarily in the Middle East. Crowe stated that he 
told Sirhan that in his mind Al Fatah had created a political 
movement among the Arab people in Israel giving them a political 
voice in their move to deZionize the Israeli state.
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Much of this information was vague in Crowe’s mind, but when he ■ . 
was specifically asked whether Sirhan mentioned Senator Kennedy on 1 
that evening, Crowe replied that it was possible Kennedy could ■ • 
have been mentioned, but he could not honestly remember. Crowe 
was then asked if he remembered Sirhan making any statement about 
eradicating, assassinating, shooting, bombing, or in any way '
eliminating anyone in political office in this country. Crowe 
responded in the negative. He said that to the best of his 
knowledge, Sirhan made no mention of eliminating anyone. • :

In reviewing with Crowe, he again stated that he could not "
remember, but that it was possible that Kennedy could have been 
mentioned, but definitely there was no mention by Sirhan about ’ 
shooting Kennedy or assassinating Kennedy on that evening. ’

The instrument, theory and ..procedures to be followed during the 
course of the examination were reviewed’with Crowe. He was given- 
an opportunity to ask questions concerning the testing technique 
and then two polygrams were obtained to determine whether Crowe 
was a proper subject capable of being examined instrumentally.
These control tests indicated that Crowe was responding physiologica 
to the controlled stimuli and that he was, a proper subject fit for • 
examination. Crowe was very cooperative/ he followed instructions, 
and his attitude and demeanor were good. One zone control test was 
administered. This test contained the following' 12 questions, seven 
of which were irrelevant questions and five of which were relevant 
to the issue of Senator'Kennedy’s assassination: 

. QUESTION ‘ ■

1. Is your true first name Walter? . •

2. Is your true last name Crowe? y ’

3. If I ask you questions about Sirhan, ■ - ■
’will you tell me the truth? ;

4. ' Do you-believe that I will be completely 
fair with you throughout this examination? '

5. Between the ages of 20 and 21, do you 
■ remember lying to anyone about something 
very serious? .

ANSWER •

Yes ■ . ’ ‘ / ’

Yes ’ . ’ ’ ’ .• ■ - .

.Yes, sir. ’ • .

■ Yes •

Delayed response 
’.Answered, "It is 
possible." .

6. When you talked with Sirhan, did he tell
• you he was planning to shoot Senator Kennedy? No’
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’ QUESTION .

7. Do you remember lying to a police 
officer about something important?

8. Did Sirhan ever tell you he was
. planning to shoot .Kenedy?

9. Is there some other question that
. you are•afraid I will ask you during 
this test? > .

10. Are you withholding information about 
-any pills or medicine that you have taken 
in the past eight hours? ■ ’

11. Do you know why Kennedy was shot? •

12. To your knowledge was Sirhan a member 
of the Communist Party?

' ANSWER

No

' ' . Ro

. Delayed answa
. ■ Yes .

• Vodka •

■ No

■ No

During the course of the examination, Crowe emitted deceptive 
physiological responses at points where Questions 3, 6 & 8, the crucial 
key questions, were asked. These responses are consistent with decep­
tion but could also be attributed to the phychological involvement of 
the subject. Specifically, such indices appeared when Crowe answered 
that' Sirhan had never told him that he was planning to shoot Kennedy.

Upon conclusion of this series of questions, it was evident that the ' 
test would not continue satisfactorily until these issues were discussed 
with Crowe. ‘

Crowe was advised that his responses' to the key questions thus far, were 
indicative of either deception or guilty knowledge on his part. He 
expressed great concern over his feelings and admitted that he firmly 
believed he had cast a strong impression over Sirhan. His influence 
had, in Crowe’s opinion, been a determining factor in Sirhan's decision 
to commit the assassination. Crowe was reminded that -frior to being 
examined instrumentally on the polygraph he had stated that it was 
possible, but that he did not recall whether he and Sirhan had discussed 
Senator Kennedy on the evening of May 2, 196,8. However, he was told 
that his responses definitely indicated .that he did remember discussing 
Kennedy with Sirhan. Crowe replied by saying "Yes, there was conver­
sation about Kennedy. God, I mean, he could have said something, you 
know 'Well, Walt, you know, "Walter, if somebody should shoot that 
bastard", and I’m afraid that you will ask me to what degree did I 
influence him." Crowe was questioned additionally concerning his ' 
acknowledged guilt feelings and other conversation that he may have 
had with Sirhan. '
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He related that he had discussed Al Fatah with Sirhan. He told 
Sirhan that the struggle inside Israel was going to be a long, long 
thing; that it was akin to a liberation struggle and would have to 
be resolved by war. He told Sirhan that Al Fatah had given the Arab 
people new morale. In discussing Al Fatah and their guerilla acti­
vities, Crowe felt that his statements could have put some terroristic 
ideas into Sirhan's head (and Crowe speculates that due to Sirhan's 
actions and demeanor at #hat time, Sirhan could have seen himself, as 
a .revolutionary fighter .-and decided to commit his act.

At this point of the examination, Crowe requested the time. It was 
10:30 p.m. Crowe said t’nat he had decided not to discuss the matter 
further. He said that he felt it was against his interest to say 
anything further until he had time to consult with his attorney.

Ideally' more questions should have been asked to acquire sufficient 
physiological tracings for adequate comparative evaluation. However, 
due to the circumstances, this could not be accomplished. There was 
no opportunity to ask questions pertaining to Crowe's personal invol­
vement in the assassination, consequently there is no criteria on 
which to form an intelligent opinion as to any criminal participation 
on his part.

Based on the available’"polygrams, the only sound conclusion that can 
be reached is that Sirhan made some statement to Crowe regarding his 
intent to kill Senator Kennedy. Whether or not this was a causual 
statement or a detailed discussion cannot- be ascertained from the test

LIEUTENANT ENRIQUE HERNANDEZ
S.U.S. HOMICIDE ■
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■ . ' - FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION '

1 . Date ' 11/1/68__________ ___

On October 25, 1968, Mr. FRANCIS DE BUDA was
• interviewed at his office at 83005 West 3rd Street, where '

. he is self-employed as a consulting chemist, telephone 
number 653-4959♦ ’

' Mr. DE BUDA advised as follows: '’

. ■ Early in 1968, probably about the-middle of
February he obtained an employee to assist him in his ’
work through Employer's Clearing House located at Wilshire 
and La Brea streets, Los Angeles, California, telephone 
number WE 8-3/85. .

The employee obtained was a DONALD CLARK, who * 
gave his address as 8464 Kirkwood Drive, Los Angeles, 
California, telephone number 654-2205. . ■

• CLARK worked only for two or three weeks and
left his employment on the day Dr. .MARTIN LUTHER KING was 
killed, or within a day or so afterwards. .

• ■ Upon hearing of the ass.assihation of Senator
ROBERT F. KENNEDY in Los Angeles in early June 1968, he 
recalled that CLARK had asked him during his employment 
as to whether he knew SIRHAN SIRHAN. He (DE BUDA) replied, 
" The only saran I know is Saran Wrap". The fact that 
SIRHAN SIRHAN is an Arab prompted him to recall that .. .
CLARK,during the course of his employment had become _ ’

. aware that'DE BUD£ hag a niece, DAWN_CHATTY, living in”'
' the Los Angeles area and further that her'father is‘ah'Arabo

He also recalled hearing CLARK speak to some- ’ . 
one on the telephone after asking him if he knew SIRHAN 
SIRHAN to the effect that he (M BUDA) did not know him

. (SIRHAN SIRHAN). ’ . ■ • .

, DONALD CLARK indicated that he attended Oak­
land City College, Oakland, California, in about 1962 and

On 10/25/68 nt Los Angeles , California Fiin # Los Angeles 56-156 ,

by SA VOLLIAM ^ JiHITE/dag:------- Date dictated -110/30/68________ .

This document contains neither recommendations nor conclusions of the FBI. It is the property of the FBI and >° loaned to 
your agency; it and its contents are not to be distributed outside your agency.
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and has studied pharmacy. He indicated he was hoping to 
obtain a pharmacy license in Los Angeles.

CLARK gave references indicating that he had 
been employed in several Beverly Hills area pharmacies. 
He checked out several of the pharmacies and verified he 
had been employed.

He considers CLARIS to be a "CARMICHAEL type." 
CLARK claimed to have known HUEY NEWTON while' living in 
Oakland;' however, CLARK indicated he was against Black Power.

CLARK also claimed to frequent the Playboy Club 
on the Sunset Strip and indicated his wife either worked 
there or had -worked there. CLARK indicated on one occasion 
he had been picked up by the Los Angeles Police Department 
"for woman trouble." He claimed three children as deductions 
on his income tax and had indicated they were living in Canada. 
He drove an old dark gray MG- automobile.

Two of the prior employments indicated by CLARK 
were the Mickey Fine Pharmacy, lp33 Roxbury, Beverly Hills, 
and the J. W. Ross Medical Center, 1828 South V/estern Avenue, 
Los Angeles, California.

Mr. DE BUDA described DONALD CLARK as follows: 
Negro male, 26 years of age, 6 feet, 180 pounds, smooth 
complexion, had extensive dental work, capped teeth.



.1 
56-15'6 
A OR/j em

The following investigation was conducted by 
SA FREDRICK E. BECKER:

On November 12, 1268, telephone number 654-2205 
was determined to be an unworking number.

On November 12, 1968, a check failed to reflect 
any telephone listing for a DONALD CLARK on Kirkwood Drive 
in Los Angeles.

On November 19, 1968, RICKARD E. TAYLOR,°846O 

Colccrest Drive, Los Angeles, advised that he owns the 
residence at 8464 Kirkwood Drive, Los Angeles. He stated 
that during February to June, 1968, one JOHN WHITE, 
telephone 654-2705; resided at 8464 Kirkwood Drive and 
rented from him. TAYLOR stated the name DONALD CLARK is 
completely unknown to him and that CLARK has not resided 
at the Kirkwood address. TAYLOR stated that the description 
of CLARK in no way matches the description of any person 
known to him. TAYLOR advised WHITE’S, present whereabouts 
are unknown and there has been another male occupant rented 
at the Kirkwood address between June and July and at present 
the house is rented by two females. TAYLOR advised he has 
never met anyone fitting CLARK’s description or using the 
name of DONALD CLARK.

On December 2, 1969, JIM FARHBERG, Manager, 
Employers Clearinghouse Agency, Incorporated, 5225 Wilshire 
Boulevard, Los Angeles, advised that he was unable to locate 
any information pertaining to a DONALD CLARK. FARNBERG 
advised that there is nothing to indicate CLARK received 
employment through his agency.

On December 2, 1968, MICKEY FINE, Owner, Mickey 
Fine's Pharmacy, 433 Roxbury, Beverly Hills, advised that 
DONALD CLARK worked for his pharmacy in August, 1967 until.
it was learned that CLARK was not licensed to work in a
pharmacy. FINE advised he did not know the present whereabouts 
of CLARK. FINE ad visec^^^^^^^^^cords reflect CLARK holds 
Social Security Number and his address was listed
as 8323 Kirkwood Drive, .
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On December 2, 1968, JOHN WILSON, J. W. Ross 
Medical Center, 1828 South Western Avenue, Los Angeles, 
advised that the name DONALD CLARK is unknown to him. 
WILSON was unable to locate any records which would 
reflect that CLARK had been an employee of the pharmacy 
in the J. W. Ross Medical Center or in anyother part of 
the medical center.

On December’ 2, 1968, neighborhood investigation 
at 8464 Kirkwood Drive, Los Angeles, revealed the residence 
to be occupied by two females, and DONALD CLARK is unknown 
as'the residence.

On December 2, 1968, neighborhood investigation 
as 8323 Kirkwood Drive, Los Angeles, revealed the residence 
to be occupied by a woman who has lived there for over ten 
years, and DONALD CLARIS is unknown at the residence.

On December 5, 1968, IC MILLARD T. ANDERSON 
advised that the records of the Los Angeles Police Department 
failed to reflect any information pertaining to DONALD CLARK.

In view of the above, it is felt that no further 
efforts to locate CLARK appear to be warranted.
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Mrs. YOLANDA CHANEY, 17363 Rinaldi Street, Granada Hills, 
California, telephone number 360-6327/ advisee as follows:

Mrs. CHANEY is the daughter of ROSE CICERO, now in Spain, 
who owns the apartment property at 121i.8 West 12th Street, Los 
Angeles, California. A former tenant in Apartment 11 at 12U8 West ■ 
12th Street, STUS PRUSZYHSKI, is now living at 2190 Crescent, Apart­
ment 7/-lj., Montreal, Canada. He is a free lance reporter and writer 
■who did work for Canadian newspapers "The Gazette" in Montreal and 
"The Star" in Toronto, Canada.

Mr. PRUSZYNSKI had claimed he was at the Ambassador Hotel 
in Los Angeles on the morning of June 3, 1968, and was about fifteen 
feet behind Senator ROBERT F. KENNEDY at the time Senator KENNEDY 
was shot. Mr. PRUSZYNSKI also claimed he had made a tape recording 
during the time he was at the Ambassador Hotel.

No further details were known to Mrs. CHANEY, who said 
that she herself was not at the Ambassador Hotel at the time of the 
shooting of Senator KENNEDY and could furnish no other pertinent 
information.

0n 12/12/68 afc Granada Hills, California pile # Los Angeles 36-136

. SA LESLIE F. WARREN:CM by ------------------------- n j 12/17/68Date dictated-------- -—------------------
Thio document contains neither recommendations nor conclusions of tho EBI. It is the property of tho FBI and is loaned to
your agency; it and its contents are not to bo distributed outside your agency.
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11/26/68
? Dofe„___________

JERRY CUMMINS., President, Johnston Press, 620 
12th Avenue, New York, New York advised as follows:

On the morning prior- to the shooting of Senator 
ROBERT KENNEDY he left California enroute to New York and 
has not been to Califoi’nia since. He has no knowledge of 
SIRHAN Be SIRHAN being'in the Ambassador Hotel prior to 
the shooting of Senator KENNEDY.

Telephonically
11/26/68 ’ New York City . NY^I-1640

O n,______________ .at________ _________________„_____ ™F!l8 v.— ----------------- --------------------

SA 0. EUGENE SMITH ' 11/26/68
by_________ ________________________ —___________ ____ Date dictated---------------------------------
Ihls document contains neither recommendations nor conclusions ol the FBI. II Is the property of Iho FBI and Is loonod to your agency;
It and Its contents aro no! to bo distributed outside your agoncy.
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Date. 12/9/68

PETER EDELMAN, 101
302, Washington, D. C., was 
following information:

North Carolina Avenue, Apartment 
interviewed and furnished the

EDELMAN stated he was a legislative assistant to
Senator ROBERT KENNEDY during the campaign. He was with the 
Senator through the States of Indiana, Nebraska, Oregon and 
California. He said he left the campaign in California, June 
3, 1968, and returned to Washington, D. C.

EDELMAN stated he did not see SIRHAN or the girl in 
the polka dot dress at any time.

12/6/68 n( Washington, D. C.Ptjn^ 173-135

■ SAs ROBERT F. PETTY'M>

, ' and DON E. LIGON^'/ RF^^p 12/9/68
hy _____________________________:____________ --Date dictated---------------------------------- .__
This document contains neither recommendations nor conclusions of the FBI. II Is the property of the FBI and Is loaned to your agency;
II and its contents are not to bo distributed outside your agency.
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

nntn 12/20/68

CLIFFORD GILLILAND FLITTIE was interviewed at 
the Tulsa Resident Agency of the FBI. At the outset, he ’ 
was advised of the identity of the interviewing Agents and 
of the purpose of the interview. ‘ ■

FLITTIE advised he could recall his conversation 
with NAOMI GROSS on June 5, 1968/ while they were passengers ■ 
in flight from Australia to the United States. He admitted . 
he had made several unfavorable comments about the KENNEDY 
family, and in particular, about the late Senator ROBERT F. 
KENNEDY. He further admitted he had discussed with Miss 
GROSS the possibility of ROBERT KENNEDY being shot or shot at 
between then, June 5, 1968, and the Democratic National 
Convention in Chicago in August, 1968. .

FLITTIE recalled - having made a comment about 
sending a telegram to Senator EDWARD KENNEDY after hearing 
of the death of ROBERT KENNEDY to the effect, "After two, 
how about you?". He stated he could not recall whether or 
not lie had actually written this on paper, but stated 

, emphatically that he had no intention whatsoever of sending 
such a telegram to EDWARD KENNEDY. FLITTIE considered his 
remarks as "whiskey talk", claiming he had had several 
drinks during the flight, and added he believed he used bad 
judgment in making such comments.

FLITTIE explained he possessed no prior knowledge 
concerning the assassination of ROBERT KENNEDY, and considered 
it a shocking coincidence that the KENNEDY shooting should 
occur within an hour of his conversation withGROSS. He noted 
he is not acquinted with nor has he ever been introduced to 
any member of the KENNEDY family, and his remarks were not 
the result of some act committed by a member of the KENNEDY 
family against him.

He reiterated that he considered the KENNEDY family 
as "trash" and claimed that, in his opinion, the KENNEDYs’ • 
political policies directly resulted in irreparable damage 
to the welfare of the United States.

190
On 12/11/68 nt Tulsa, Oklahoma .F110^Oklahoma City 89-64

SA JOHN L. HARRINGTON $
hy , S.A DELMER R. EXON JLH:pwm nntn d icta!cd 12/17/68

This document conjoins neither recommendations nor conclusions of the FBI. It Is the property of the FBI ond Is loaned Io your agency;
Il and its contents arc nol lo be distributed outside your agency. ,
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FLiTTIE stated he believed his remarks had been 
’’blown out of proportion” and that by his comments he did 
not intend any personal harm to any member of the KENNEDY 
family. Me concluded by stating he did not believe he 
constituted any potential danger to any official of the 
United States Government.

The following description was obtained through 
obsenation aid interview:

Name
Race •
Sex . . - - •
Birth I, - <

. Height ’"’
Weight '
Hair
Eyes
Residence

Occupation

•Military Service #

CLIFFORD GILLILAND FLITTIE 
. White

. Male
/ March 10, 1924, Brookings, 

South Dakota
6’1”
190
Black (graying)
Brown
University Club Towers, 
1722 S, Carson, Tulsa, 
Oklahoma
■Vice President, Amarada
Oil Company
USN 961-95-57

.1.91
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Dn^ Septpmhpr 17, 1968

JAMES FLUG, Legislative Assistant, Senator' TED 
KENNEDY Office, Old Senate Office Building advised that. 
he was a part time assistant to Senator ROBERT F. KENNEDY 
during his Presidential Campaign*

FLUG related that he and PETER EDELMAN departed 
Los Angeles,. California, by airplane enroute to Washington, 
D.C., on Monday, June 3, 1968 0 FLUG stated he has seenr ' 
a photo of SIRHAN SIRHAN.in the local newspapers and does 
not recall ever seeing this individual in the past.

c>n 9/17/68 nt Washington* D.C* Piia^ WPG 173°° 135 - y

by SA PHILIP-E....CQGIILANtpc__________—Date dictated___9/17/6-8-
This document contains neither recommendations nor conclusions of Iha FBI. It Is the property -of tho FBI and Is loaned to your agency;
It and Its contents are not to be distributed outside your agency.
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NICK FAMULARO

The following investigation was conducted by
SA FREDRICK E. BECKER at Los Angeles, California, concerning 
NICK FAMULARO, who was reported by CECI DOUCET as present 
at the Ambassador Hotel when Senator ROBERT F. KENNEDY 
was assassinated:

Dr. NICK FAMULARO, Hollywood Receiving Hospital, 
1350 North Hilcox, Hollywood, California, advised oh December IS, 
1968, that he was working at the hospital on the night of 
June 4, 1968, and he was not at the Ambassador Hotel at any time 
during the night of June 4, 1968.

Dr. FAMULARO advised he has had no connection 
with politics and he has no idea-' how any person could 
have got his name as being the name of a person at the 
Ambassador Hotel on the night of the shooting of Senator 
KENNEDY.

Dr. FAMULARO advised that he knows of no person 
by the name of CECI DOUCET and he has absolutely no 
information pertaining to the shooting of Se'nator KENNEDY.

o
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RECT Ch FOSS

On November 12, 1968, Detective Sgt. ROBERT 
ROBINSON, Los Angeles Police Department (LAPD), made 
available the following copy of a one-page interview 
with RENT Ch FOSS which was conducted by personnel of 
the LAPD on June 20, 1968:



INTERVIEWS
FILE fl.1-2206

.SON INTERVIEWED: FOSS, Rant C. • . DATE/TIME 6-2.0-68 1’2:1.';
f *'^*.*vm ■_ >v.^. ^v^>^^ %*rw «*****v«mv««»WA^«>Mrfv**«*r*m««nm«vM«t«*«^«*«aw«*t'MSvw«^WM*>*  iM»*»M*»i,**«*»n*»M**^A«w**Aw**«e«*ti*****’**

RACE HAIR EYES HT WT DOB
Y4W«i^A« (MMHWm^tvrt'WU . tiMVr'MMM*^ i,«»WH.«^Hrf<#w t^eMvtfrMnMHSM twwwmHMMW** <4w—,v>>«MA>VW><«vx«^>i^MM<«.««N>r>VlM1<«'«V«<.<»<-'*»w

JIDENCE ADDRESS 209 N. Darocji St. , San Gabriel PHONE 282.-4092

JINESS ADDRESS ■ ’ • PHONE

'ORN^ION;” (Wild,V?HAT,WHEN^ & HOW)

P/R states he was at the Eaton Canyon Gun.Range this month (unk da 
on a Wednesday Or Thursday at about 11:15’ AM. Range is located on 
New York Blvd. N. Pasadena. P/R was target practicing & observed 
.subject who he thought looked like Sirhan. P/R states the subject 
was’ also target practicing to P/R’s left approx. 10 ft. from him. 
P/R described subject as M/Hir.du; 25/2.6; 5-4/5; slight build; appr 
110 lbs; Drk curly long hair that hung over subject's ears; slende 
nose. P/R states that subject was not shooting gun rapidly but wa 
slow firing. P/R described the gun as being a small caliber .22 
Revolver - 2/2 k barrel -• B/S. Subject was at the ’range prior & af 
P/R's arrival. ■ ’ . ’

When shown mug photo's P/R picked out Sirhan with some hesitation 
and stated the subject at the range had a slender nose.

P/R could not positively ID mug of Sirhan.•

Clothing on subject unknown.
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VINOS GIMARELLI

The following investigation was conducted by 
SA JESSE V. MO NULTY at Burbank, California, concerning 
VINCE GIMARELLI, who was reported by CECI DOUCET as present 
at the Ambassador Hotel when Senator ROBERT F. KENNEDY 
was assassinated:

On December 12, 1968, Mrs. SUE SUMMERS,.Attendance 
Clerk, Burbank High-School; Mrs. HELEN FOGEL, Attendance Clerk, 
John Burroughs High School; and Sister M,ARY CAROL, Bellarrainc- 
Jefferson High School, advised they have no record of a student 
by the name of .VINCE GIMARELLI. They could locate no record 
of any student with a similar spelling.

No other high schools .are located in Burbank.

On December 12, 1968, records of the Burbank Police 
Department and Retail Merchants Credit Association failed 
to show a record for VINCE GIMARELLI.

A review of city and phone directories and a check 
of all names in the X-cross directory on Frederick Street 
failed to list a GIMARELLI family.



\ FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

DatejMlM

■ LEW KADEN -was contacted in Room 514 of the '
offices of the law firm, WILMER* CULLER and-PICKERING, 
900 17th Street* 'North West- Washington^ D* Co He furnished 
the following information! . •

He was employed as a Speech writer and Researcher
for the late Senator ROBERT F. KENNEDY* KADEN was in 
Los Angeles, California during May and early part of 
June, 1968* KADEN left Los Angeles on Monday* June 3, 1968 
with PETER EDELMAN and returned to Washington* D* Co • 
KADEN had been with the KENNEDY campaign party in - ■ 
the primaries in Indiana, Oregon and California^ . - “
A photograph of SIRHAN SIRI-IAN was shown to KADEN* ;
He said he could not recall ever having seen SIRHAN SIRHAN*

197
OiU£ZUZ&8--------at_4h5hfegi^4L-C-.--------------------File#..^^^------------------------

by- SA ROGER D._ ASIILANIIIRlIA^-^---------------- :--------- Date dictated-------lQ^y./^g__________
Ihi$ document contains neither recommondotions nor conclusions of Iha FBI. It Is Iha property of Iho FBI and Is loaned Io your agoncyi
U and Us contents arc not Io be distributed outside your agency.
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The "Los Angeles Times", daily Los Angeles newspaper, 
on December 7, 1968, contained an article captioned "Stolen 
and Forged Check May Have Been Cashed By Sirhan", on Page 1, 
Part II. The article indicated that a forged check stolen 
from a construction company was cashed in a grocery store 
in Corona, California, in November 1966, by a man believed 
to have been SIRHAN BISHARA SIRHAN. The alleged forgery, 
which was for $81.57; indicated that SIRHAN’s name had 
been typed onto a blank check, one of nine which had been 
stolen from the Altfillisch Construction Company. The 
article further indicated that at the time of the forgery, 
SIRHAN was working as an exercise boy at a ranch owned by 
the Altfillisch Construction Company.

Information was received from the Los Angeles 
Police Department on December 18, 1968, that investigation- 
had been completed concerning a check bearing SIRHAN BISHARA 
SIRHAN's name which was passed in the Corona, California 
area in i960. Investigation determined that KENNETH BLAY, 
a former employee of Altfillisch Construction Company 
had admitted stealing and endorsing’the nine checks 
stolen from the Altfillisch Construction Company in 1966, 
one‘of them being-under''the name of SIRHAN BISHARA SIRHAN.
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1 Date---------1-1/27/63

Mr. JOSEPH SALVATORE GUISTOLISE, a warehouseman 
employed by the Western Distributing Company, 2440 East 
38th Street, Los Angeles, telephone 583-8761, and who 
resides at 15505 La Maida Street, Encino, California, 
telephone 789-7979^ advised as follows:

Mr. GUISTOLISE said that he recalled discussing 
the Senator ROBERT F. KENNEDY assassination with Mr. JOSEPH 
LA HIVE, who represents the Jim Beam Liquor Distributing 
Company, and was aware that Mr. LA HIVE had been at the 
Ambassador Hotel in Los Angeles at the time of the shooting 
of Senator KENNEDY. Mr. GUISTOLISE said that he had 
mentioned to Mr. LA HIVE that a friend of his, a waiter, 
TONY. MUNNO, employed at the Fiore D1Italia Restaurant, 
14-923 Ventura Boulevard, Sherman Oaks, California, had 
mentioned that another employee at this restaurant was 
thought to be a friend or acquaintance of SIRHAN SIRHAN.

Mr. GUISTOLISE said that approximately’’ two months 
before Senator ROBERT F. KENNEDY was killed, TONY MUNNO had 
introduced the chef of the above restaurant to GUISTOLISE while 
at the restaurant. This chef was referred to as "Jimmy, 
the Cook", also as "the Albanian," a male Caucasian, about 30 
to 35 years of age. The chef had stated that he had a 
friend who was interested in becoming 'a racetrack jockey, 
and inasmuch as GUISTOLISE had done part-time work at the 
racetrack parking cars, it was thought GUISTOLISE'might Assist the 
chef's friend. GUISTOLISE claimed that he was not in a 
position to aid the friend but would do what he could. The 
chef1s'friend was not identified and nothing ever came of 
the request. .

Mr. GUISTOLISE related he had a faint recollection 
of discussing the Senator ROBERT F. KENNEDY assassination 
with MUNNO. He could not be sure, but thought MUNNO had 
mentioned something to the effect that, the chef's friend 
possibly knew SIMIAN SIRHAN.

■ 199
On 11/11753 and nt- Los Angeles,' California Pilp „ Los Angeles 56-156 

11/22/63' ' ’ . .

by EULTLIO^Wra^ _______________ Date dictated 11/22/68

This document contains neither recommendations nor conclusions of the FBI. It is the property of the FBI and is loaned to
your agency; it and its contents nre not to be distributed outside your agency.
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On November 22, 1568., Mr. GUISTOLISE said that 
he had been thinking about the information he related on 
November IS, 1968, and discussing it with his wife and had 
reached the conclusion that Mr. MUNNO had not commented on nr 
mentioned SIRI-IAN SIRHAN and that it had been speculation 
on the part of GUISTOLISE that the friend of the chef who 
wanted to be a jockey; might be a friend of SIRHAN SIRHAN. 
He claimed his only basis for this speculation was, "he just 
put two and two together."
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1
Date

Mr. TONY 'MUNNO., who is employed as a. waiter at 
Fiore D'Italia Restaurant., 14928 Ventura Boulevard- Sherman 
Oaks, California, and who resides in the rear of this 
restaurant} telephone 733-9'07^- related the following:

Mr. MUNNO said that he recalled a discussion several 
months ago with a nan he met at the restaurant whose first 
name was JOE and who had a long Italian last name. JOE's 
assistance had been sought to aid a friend of the chef of this 
restaurant., who was seeking a 30b as a racetrack jockey. JOE 
lived on La Madia Street in Encino, California- phone 
No. 78£~797>, and worked as a warehouseman at the Western 
Distributing Company in Los Angeles. JOE also worked part 
time at local racetracks parking automobiles. Mr. MUNNO 
did not recall the exact date of the discussion but did recall 
the friend of the chef was living in the eastern part of the 
■United States at the time. This friend has since come to 
California and is currently employed as the second chef at 
the Fiore D1Italia Restaurant.

Mr. MUNNO continued he could not pronounce the 
name of the chef or his friend. The chef was referred to 
as "JIMMY;, the Cook" and was reportedly of Albanian descent. 
Mr. MUNNO had no recollection of any discussion with JOE 
rewarding the chef's friend which in any way involved the 
assassination of Senator ROBERT F. KENNEDY or SIRHAN SIRI-IAN.

On 11/20/68 n(-. She rman Oa 1:s ? Ca 1 if ornia-Fi 1 a If Aos_MAU&

by SA LESLIE F, WARREN/eo/jmb________ _____ Date dictated______ 11/22/58____
This document contains neither recommendations nor conclusions of tho FBI. It is the property of the FBI and is loaned to
your agency; it and its contents arc not to be distributed outside your agency.
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1
Date 11/27/68

SKENDR KACANI, chef at the Fiore D'Italia 
Restaurant, 1492-3 Ventura Boulevard, Sherman Oaks, 
California, who lives in the rear of this address, phone 
number 783-9074, advised the follow ins J

Mr. KACANI stated that he had a friend who is 
now the number two chef at this restaurant who had been 
interested in becomin'” a racetrack jockey prior to coaino- 
to California from ‘‘back East.11 His name is HYSEN GARROLLI. 
Mr. KACANI said he recalled mentionin; around the restaurant, 
prior to GARROLLI coming to California, that the latter was 
interested in becoming a jockey. He had so ,ie faint recollection 
of TONY MUNNO^ a waiter? at this restaurant, introducing, him to 
a man who worked at the racetrack, several months ago. His 
identity he could not recall, but thoughthe was a customer of 
the restaurant who might aid KACANI's friend in becoming a 
jockey. This was a very hazy recollection and he could not 
recall any details or descriptive data on the man in question.

11/20/68 nl. Sherman Oaks, .California r;ia # Los Angeles ;6-ljo

Mr. KACANI said that he had never engaged in any 
discussion while seeking- assistance for GARROLLI as a jockey, 
which in any way involved SIRHAN SIRHAN or the shooting of 
Senator ROBERT F. KENNEDY. Mr. KACANI claimed that neither 
he nor his friend, Mr. GARROLLI, had ever heard of SIRHAN 
SIRHAN until he was charged with the murder of Senator KENNEDY.

SA LESLIE F. WARREN/jmb Date dictated 11/22/68

This document contains neither recommendations nor conclusions of tho FBI. It is the property of the FBI and is loaned to
your agency; it and its contents are not to be distributed outside your agency.
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Date 11/27/63

Mr. HYSEN GARROLLI, number two chef at the Fiore 
D'Italia Restaurant;, 14923 Ventura Boulevard, Sherman Oaks, 
California, who resides in the rear of this address. ■ 
telephone 733-9074, related the following:

Mr. GARROLLI said he came to California from the 
Massachusetts area about August of 1963. He at the time had
aspirations 
a friend in 
lined up as 
California.

to be a jockey. He had sou/ht the assistance of 
California, SKENDAR KACANl/in trying to get 
a jockey at some racetrack prior to coming to 
KACANI was at the time and still is employed

as the chef at the Fiore D'Italia Restaurant.

Mr. GARROLLI continued that’after arriving in 
California he secured his present Job through KACANI and never 
made any further attempts to become a ^ockey. G-ARROLLI said he 
had never known or ever heard of SIRHAN SIRHAN before the 
latter was charf/ed with the shooting of Senator ROBERT F. 
KENNEDY.

11/20/68 .Sherman Oaks, California
Un_______________at_______________'_____________ „ Los AngelesFile H________ :_____

by SA LESLIE F. WARREN/jmb Date dictated
11/22/53

This document contains neither recommendations nor conclusions of tho FBI. It is tho property of the FBI and is loaned to
your agency; it and its contents are not to be distributed outside your agency.
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The United States Secret Service Headquarters, 
Washington, D. C., on October 28, 1968, furnished FBI 
Headquarters, Washington, D. C., with a .copy of a communication 
addressed to "Richard Nixon and Hubert Humphrey, National 
Headquarters, Willard Hotel, Washington, D. 0." The
communication was allegedly sent by SHARIF BISHARA SIRHAN 
and postmarked at Pasadena, California, on October 22, 1968.

The return address was indicated as "Sharif B.
Sifhan, 696 E, Howard Street, Pasadena, California", and the 
envelope was addressed to Mr. NIXON. The envelope contained 
a two-page letter beginning with "How do you Justify taking 
one land from one people..." and ending with' "For the sake 
of justice and the world peace, thank you";

This letter was forwarded to 
'for examination and the Laboratory has 
Qc35.

the FBI Laboratory
identified it as

Additional writings of SHARIF and SAIDALLAH
SIRHAN were obtained and forwarded to the FBI
for comparison purposes on.'November 15, 1968.

Laboratory

RESULTS OF FBI LABORATORY EXAMINATION

265
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^!.i.„ rJl)jei;M'O).lY ___ Zi_.

Bm re:^ g? raiwvm

To: FBI, Los Angeles (56-156)

Be:
KENSALT

Dato; December 2, 19 6 8
rui.rue no. 62-5 87
Lab. No. D-6 81118133 AT

Specimens received 11/18/68

Kc25 Two receipts for welfare funds and four Pasadena Police 
forms bearing known signatures of SAIDALLAH SIRHAN

Kc2 6- Pasadena Police Department handwriting sample form bearing 
known handwriting and hand printing of SHARIEF B. SIRHAN’

Result of examination:

. The .-"Sharif B. Sirhan" signature on Qc35 is entirely 
too indistinct to permit suitable comparison with the writing on 
specimens Kc25 and Kc26. Therefore, a definite conclusion was 
not reached whether the signature on Qc35 was written by cither 
of the writers of Kc25 and Kc26.

Kc25 and Kc26 are retained.
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